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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr: XLI/2022 

Sesja w dniu 19 października 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 19 października o godzinie 14.00, a zakończono o godz. 18.28 
tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10.Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys 

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Mieczysław Stanisław Równy 

21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia posiedzenia, 
po przywitaniu zebranych i sprawdzeniu obecności stwierdził, że w posiedzeniu sesji 
Rady Miasta na stan 21 radnych bierze udział 21 członków Rady Miasta, w tym 
pięciu radnych bierze udział w sesji za pośrednictwem środków porozumiewania się 
na odległość / radni: B. Herman, A. Krajewska, A. Pęksa, E. Podbielski, R. 
Trojanowska/. Po rozpoczęciu obrad na salę obrad dotarła radna p. Renata 
Trojanowska. 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności  
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Wyniki głosowania: 

OBECNY: 21 

Wyniki imienne: 

OBECNY (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał 
Kacprzak, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich Andrzej Pęksa, Edward Witold 
Podbielski, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że sesja 
została zwołania w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym z porządkiem obrad, który radni otrzymali wraz zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji. Następnie Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że Rada Miasta może 
wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. 

Przewodniczący zaproponował zmianę kolejności porządku obrad 
(przesunięcie punktu 5 na punkt 4 porządku obrad). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XXXVII, XXXVIII, XXXIX i XL  sesji Rady Miasta.  

4. Podjęcie uchwał 

a.  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka,  

b. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

5. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pożyczki przez Miasto Ostrów 
Mazowiecka dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółki 
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej,  

b. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r.,  

c. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 
na lata 2022-2035,   

d. w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej, 

e. w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej. 

6. Podjęcie uchwał: 
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a. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
z terenu Miasta Ostrów Mazowiecka i zagospodarowania tych odpadów, 
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz sposób świadczenia usług przez 
punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

b. w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka, 

c. w sprawie  dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi, 

d. w sprawie powierzenia spółce komunalnej Zakładowi Gospodarki Komunalnej 
w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, zadania 
własnego Miasta Ostrów Mazowiecka dotyczącego prowadzenia stacjonarnego 
Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych oraz zagospodarowania 
odpadów pochodzących z Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

e. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków 
i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu 
lokali użytkowych położonych w Ostrowi Mazowieckiej.  

8. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przedłużenia ulic na terenie miasta Ostrów Mazowiecka,  

b. w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IV/31/2019 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 13 lutego 2019 r. w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest 
Miasto Ostrów Mazowiecka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta 
Ostrów Mazowiecka z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok.  

11. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem założycielskim jest miasto 
Ostrów Mazowiecka: ZEC, ZGK i TBS za okres 2021 r. 

12. Informacja o realizacji budżetu miasta za okres 6 miesięcy 2022 r. 

13. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022 r. 

14. Informacje: a) z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, 
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, b) Przewodniczącego Rady Miasta o 
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/get_file.php?id=360176
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3. Przyjęcie Protokołów z XXXVII, XXXVIII, XXXIX i XL sesji Rady 
Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że 
Protokoły z XXXVII, XXXVIII, XXXIX i XL sesji Rady Miasta były przekazane 
radnym do wglądu i do dnia poprzedzającego sesję nikt nie zgłosił uwag do ich 
treści, w związku z tym stwierdził, że Protokoły zostały przez Radę Miasta 
przyjęte. 

4. Podjęcie uchwał: a) w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości na terenie miasta Ostrów 
Mazowiecka, b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
analizowały projekty uchwał. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że propozycja wzrostu 
podatków spowodowana jest z rozwojem miasta. Dzięki realnym dochodom można 
realizować nowe przedsięwzięcia dla mieszkańców. W ostatnim czasie Ostrów 
Mazowiecka przeżywa bardzo duży wzrost inwestycyjny, gospodarczy, 
demograficzny i kulturowy. Wśród realizowanych inwestycji znaczący jest udział 
pozyskanych środków zewnętrznych, ale wkład własny również musi zostać 
zapewniony. W ostatnich ośmiu latach pozyskano ok. 15 mln. zł na budowę dróg w 
mieście m. in. wykonano: ul. Prusa, ul. Lubiejewska, ul. Sikorskiego. Ogromnym 
sukcesem jest rozpoczęcie budowy szkoły i przedszkola na ul. Partyzantów, obecnie 
w wielu samorządach placówki oświatowe są konsolidowane z powodów 
demograficznych. Na początku roku podpisana została umowa na realizację tej 
inwestycji za kwotę ok. 50 mln. zł. z czego 37 mln. zł. to środki zewnętrzne. Burmistrz 
powiedział, że obecna strategia rozwoju miasta jest bardzo rozwojowa i należy iść w 
tym kierunku. Pandemia COVID – 19 nie spowodowała wyhamowania 
gospodarczego w mieście. Dokonano wielu kluczowych inwestycji i modernizacji 
obiektów, doskonałym przykładem jest przebudowa Stadionu Miejskiego czy 
Biblioteki. Niestety podnoszenie standardów życia i utrzymanie obiektów generuje 
koszty. Burmistrz podkreślił, że udział podatków lokalnych w budżecie miasta ma 
znaczenie. Z roku na rok rośnie wysokość płacy minimalnej w jednostkach 
samorządowych i musi to zostać sfinansowane w celu zapewnienia odpowiedniej 
obsługi mieszkańców. Obecnie proponowany jest wzrost podatków, o 15 % co 
spowoduje wyrównanie inflacji. Burmistrz dodał, że niebawem trzeba będzie 
planować budżet na 2023 rok i jeżeli usługi miejskie mają pozostać na obecnym 
poziomie miasto musi posiadać dochody. Urząd Miasta i jednostki miejskie zostały 
już zobligowane do wprowadzenia programów oszczędnościowych. Powołana 
została komisja do weryfikacji stanów liczników. Burmistrz zwrócił się do Rady Miasta 
o odpowiedzialne podejście w kwestii podniesienia podatków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że obecne stawki 
podatków są z 2019 roku, a inflacja we wrześniu bieżącego roku wynosiła 17,2 %. 
Przedstawiona propozycja przewiduje wzrost podatku o 15 %, dla większości osób 
podsiadających dom i garaż na działce ok. 1000 m2 to wzrost o 74 zł w skali roku. 

W dyskusji wzięli udział: 
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Radny p. Mieczysław Szymalski zapytał, jakie będą skutki finansowe wzrostu 
podatków o 15% dla osób prowadzących działalność gospodarczą i dla środków 
transportu. 

Osoba z publiczności powiedziała, że mieszkańcy przyszli na obrady sesji 
Rady Miasta i chcą uzyskać konkretne odpowiedzi ile środków trafi do budżetu 
miasta przy wzroście podatków o 15%. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska powiedział, że bardzo istotne jest 
również wskazanie górnych stawek podatków proponowanych przez Ministerstwo 
Finansów. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy zaproponował przedstawienie górnych 
i dolnych stawek podatków proponowanych przez Ministerstwo Finansów. 

Osoba z publiczności odczytała treść apelu w imieniu Stowarzyszenia 
Przewoźników Krajowych i Międzynarodowych oraz Spedytorów Ziemi Ostrowskiej:  

„ Niniejszym pismem Stowarzyszenie Przewoźników Krajowych i 
Międzynarodowych oraz Spedytorów Ziemi Ostrowskiej z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej, w związku z nadzwyczajną sytuacją zarówno w całym kraju, jaki i w 
branży transportowej, w imieniu Zarządu i wszystkich członków stowarzyszenia 
występuję z poniższym apelem. Prosimy Państwa, aby jako organ podatkowy 
właściwy w sprawach związanych z uchwaleniem zobowiązań podatkowych w 
zakresie podatku od środków transportu i nieruchomości o utrzymanie podatków na 
obecnym poziomie. Wszelka pomoc dla firm przewozowych w postaci odroczenia 
podwyżek zobowiązań podatkowych będzie pomocna przy utrzymaniu na rynku firm, 
a także tworzonych przez nie miejsc pracy. Nawet w czasie kryzysów z lat 2001 i 
2008 sytuacja na rynku usług transportowych nie była tak dramatyczna. Pandemia, 
wojna, inflacja i ceny paliw sprawiły, że firmy transportowe znalazły się w 
dramatycznie trudnej sytuacji. Rynek przewozów zagranicznych do krajów 
wschodnich się załamał. Podatek od transportu i nieruchomości jest de facto 
podatkiem od narzędzi pracy, jakimi są dla przewoźników samochody ciężarowe i 
bazy transportowe. Na rynku przewozów transportowych znacznie zmalała ilość 
dostępnych załadunków. Z tego powodu posiadany przez pracowników tabor nie 
może być w pełni wykorzystywany, a spora część pojazdów nie wykonuje kursów a 
tym samym nie przynosi przewoźnikom przychodów pozwalających na regulowanie 
zobowiązań wobec organów publicznych, pracowników i kontrahentów. Występując z 
niniejszym apelem stowarzyszenie pragnie zwrócić uwagę na trudną sytuację firm 
transportowych. Naszym celem jest stworzenie warunków, w których jak największa 
liczba firm transportowych przetrwa ten niezwykle trudny okres. Funkcjonowanie firm 
transportowych jest korzystne zarówno dla interesu publicznego jak i dla miejscowej 
społeczności. Nawet niewielka pomoc ze strony władz lokalnych może pomóc 
przewoźnikom przetrwać ten niebezpieczny dla nich moment.” 

Osoba z publiczności negatywnie oceniła podniesienie podatków o 15 % od 
środków transportowych. Podkreśliła, że obecnie panująca sytuacja w branży 
transportowej jest kryzysowa, a przyczyniła się do tego pandemia COVID-19 i wojna 
na Ukrainie. Osoba z publiczności dodała, że Stowarzyszenie Przewoźników 
Krajowych i Międzynarodowych oraz Spedytorów Ziemi Ostrowskiej uzyska 
informacje, w której gminie podatek od środków transportowych jest najniższy i tam 
firmy zostaną przeniesione. Przedsiębiorcy nie powinni zostać obciążeni tak 
wysokimi podatkami w czasie kryzysu na rynku, połowa lokali w mieście jest obecnie 
do wynajęcia. Osoba z publiczności zapytała ile konkretnie środków wpłynie do 
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budżetu przy 15 % podwyżce podatków. Zwróciła uwagę, że oszczędności należy 
wprowadzać również podczas realizacji inwestycji miejskich. Obecnie podczas 
budowy szkoły i przedszkola na ul. Partyzantów do rozbiórki został przeznaczony 
budynek, którego wartość wraz z działką wynosiła 2 400 000 zł. Miasto zakupiło 
nieruchomość i budynek miał zostać wkomponowany w cały kompleks, niestety 
został rozebrany. Osoba z publiczności negatywnie oceniła utworzenie Muzeum 
Domu Rodziny Pileckich, którego utrzymanie generuje koszty dla budżetu miasta. 
Radzie Miasta i Burmistrzowi również podniesiono diety i wynagrodzenie do 
maksymalnych kwot. 

Pan Hubert Betlejewski przedstawiciel partii Platforma Obywatelska zapytał, 
jakie działania zostały podjęte od marca 2022 r. w celu wprowadzenia oszczędności 
w mieście. Zwrócił uwagę, że ogromnym obciążeniem budżetu miasta jest również 
wzrost odsetek od zaciągniętych zobowiązań. Na jednym ze spotkań w Urzędzie 
Miasta przedstawił problemy, z którymi muszą radzić sobie przedsiębiorcy w Ostrowi 
Mazowieckiej i zwracał się z prośbą do Burmistrza, aby przez jakoś czas zawiesić 
podatki firmom transportowym. Negatywnie ocenił organizację „Dni Ostrowi”, co 
również obciążyło budżet. Zapytał czy w związku z obchodami Ogólnopolskiego 
Święta „Wdzięczni Polskiej Wsi” miasto poniosło koszty; ile wynosi obecnie liczba 
osób zatrudnionych w jednostkach miejskich i ile wynosiła osiem lat temu. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że już kilka lat wcześniej podczas 
renowacji takich obiektów jak: Jatki, Stara Elektrownia czy Muzeum Domu Rodziny 
Pileckich temat utrzymania obiektów był poruszany, niestety bezskutecznie. Koszt 
funkcjonowania muzeum to kwota ok. 5 mln. zł.  rocznie z budżetu państwa i ok. 100 
tys. zł. z budżetu miasta. Dodatkowo na terenie miasta oświetlenie uliczne generuje 
bardzo wysokie zużycie energii, ponieważ lampy nie zostały wymienione. Zwrócił 
uwagę, że w Ostrołęce dokonano wymiany na energooszczędne i zużycie prądu 
zmniejszono o ok. 60 procent. Miasto nie skorzystało z wielu programów dotujących 
wymianę oświetlenia. Radny negatywnie ocenił podniesienie podatków dla 
mieszkańców i przedsiębiorców w czasie kryzysu. Dodał, że należy wprowadzać 
oszczędności i ograniczyć wydatki w mieście. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk powiedział, że obecny kryzysowy okres jest złym 
czasem na podnoszenie podatków w mieście. Należy wspomagać przedsiębiorców  
i mieszkańców, ograniczając wydatki. W 2019 roku podatek od gruntów został 
podniesiony o 100 procent, wynosił 12 gr., a obecnie jest 25 gr. za m2. Miasto 
powinno podjąć wszelki kroki w celu zatrzymania przedsiębiorców, niestety 
podniesienie podatków może spowodować ich przeniesienie do innych okolicznych 
gmin. 

Radny p. Mieczysław Szymalski powiedział, że podniesienie podatku o 15 % 
to bardzo duży wzrost szczególnie dla firm transportowych. Dzięki przedsiębiorcom 
lokalna gospodarka się rozwija, zapewnione są miejsca pracy dla mieszkańców, 
generowane są wpływy do budżetu. Miasto w czasie kryzysu powinno wspierać firmy, 
pandemia COVID – 19, wojna na Ukrainie znacznie osłabiła funkcjonowanie 
transportu nie tylko w Ostrowi, ale w całym kraju. Radny negatywnie ocenił obecnie 
proponowane stawki podatków i poinformował, że wraz z Klubem Niezależni Razem 
będzie głosował przeciw. 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy powiedział, że rozwój miasta dla 
wszystkich mieszkańców jest bardzo istotnym aspektem, ale trzeba również zwrócić 
uwagę na koszty z tym związane. Obecnie jest bardzo duża inflacja odczuwalna dla 
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wszystkich znacznie wyższa niż 17%, dodatkowy wzrost podatków w mieście 
doprowadzi do pogorszenia sytuacji finansowej przedsiębiorców, a szczególnie firm 
transportowych. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę, że w mieście są potrzebne 
oszczędności. Po przyjęciu uchwały w sprawie podwyżki diet radnych 
i wynagrodzenia dla Burmistrza, Klub Radnych Niezależni Razem złożył odwołanie 
do wojewody, ponieważ kwota na podwyżki nie była uwzględniona w budżecie 
miasta. Niestety wojewoda wstrzymał się z odpowiedzią do momentu, aż została 
podjęta kolejna uchwała uwzględniająca zmiany w budżecie. Wielokrotnie padały 
prośby o zmniejszenie diet i wynagrodzenia Burmistrza, niestety bezskutecznie. 
Radna negatywnie oceniła wybór lokalizacji dla budowy szkoły na ul. Partyzantów, 
ponieważ działka została zakupiona za ok. 2 400 000 zł. z istniejącym budynkiem, 
który miał zostać wkomponowany w kompleks. Niestety budynek został 
przeznaczony do rozbiórki, ponieważ nie spełniał odpowiednich norm. Dodatkowo 
plan zagospodarowania przestrzennego również musiał zostać zmieniony. Radna 
powiedziała, że cześć Rady Miasta proponowała budowę kompleksu szkolno - 
przedszkolnego na działce przy 
ul. Henryka Trębickiego (obok lodowiska) w całości będącej własnością Miasta. 
Dodała, że wystąpiła również interpelacją w celu uzyskania informacji na temat 
wysokość zaciągniętych kredytów przez Miasto i na dzień 24 marca 2022 r. była to 
kwota ok. 32 mln. zł. co generuje wysokie koszty obsługi długu. Radna negatywnie 
oceniła podwyżki, aż, o 15 %, ponieważ początkowa na Komisjach przedstawiono 
trzy propozycje wzrostu podatków. Przedsiębiorcy w mieście są w bardzo trudnej 
sytuacji finansowej z powodu kryzysu, wysokich kosztów utrzymania i ciągłego 
wzrostu cen, co może skutkować również licznymi zwolnieniami pracowników. Radna 
podkreśliła, że obecnie podatki należy obniżyć, a nie podnosić. 

Radny p. Stanisław Dylewski negatywnie ocenił zakup działki na 
ul. Partyzantów za 2 400 000 zł., ponieważ początkowa cena wynosiła 1 500 000 zł. 
Miasto straciło na transakcji ogromne środki. Radny powiedział, że podwyżki dla 
Rady Miasta i Burmistrza również nie powinny być maksymalne. Negatywnie ocenił 
postawę radnych z Klubu PiS, którzy nie zabrali głosu w kwestii wzrostu podatków. 

Pan Hubert Betlejewski przedstawiciel partii Platforma Obywatelska 
powiedział, że podwyżka podatków znacznie obciąży również osoby najmniej 
zarabiające i emerytów. Przedsiębiorcy redukując wydatki w firmie będą zmuszeni do 
redukcji etatów, co może doprowadzić do dużego bezrobocia. 

Osoba z publiczności negatywnie oceniła postawę Burmistrza Miasta i części 
Rady Miasta, która popiera podniesienie podatków w czasie kryzysu. Dodała, że w 
mieście należy wprowadzić oszczędności i ograniczyć inwestycje. Zwróciła uwagę, 
że za rozbiórkę budynku na działce przy ul. Partyzantów również zapłacą podatnicy, 
mimo zapewnień władz miasta, że budynek zostanie miał zostać wkomponowany w 
kompleks szkolno – przedszkolny. 

Osoba z publiczności powiedziała, że miasta z niskimi stawkami podatków są 
atrakcyjne dla przedsiębiorców i wiele samorządów nie podnosi podatków w celu 
rozwoju gospodarczego. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska powiedział, że jego zdaniem dyskusja 
na temat wzrostu stawek podatków powinna zostać przełożona na listopad. Należy 
sprawdzić i zweryfikować, jakie działania zostały podjęte przez inne samorządy i 
wtedy podjąć dyskusję. Radny zwrócił uwagę, że miasto musi się rozwijać i 
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inwestycje są bardzo istotne, ale wszystko musi w pewnym momencie zwolnić. 
Mieszkańcy miasta oczekują życia w wyższym standardzie, co niestety generuje 
wysokie koszty i trzeba o tym pamiętać. 

Osoba z publiczności zwróciła uwagę, że wypowiedź Wiceprzewodniczącego 
p. Krzysztofa Laski jest bardzo rzeczowa i propozycja przełożenia dyskusji to dobre 
rozwiązanie. Niestety obawia się, że podczas głosowania Wiceprzewodniczący 
zagłosuje za przyjęciem uchwały. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska poinformował, że będzie proponował 
klubowi PiS przełożenie dyskusji na inny termin więc kwestia głosowania powinna 
być oczywista. 

Osoba z publiczności poinformowała, że koszt przeniesienia rejestracji 
pojazdów transportowych do innej gminy to kwota 70 zł., taka stawka obowiązuje za 
wymianę dowodu rejestracyjnego pojazdu. Wielu przedsiębiorców przeniesie firmy w 
celu uniknięcia wzrostu podatków w mieście. Obecny czas jest bardzo niekorzystny 
dla firm, a Miasto na podwyżce podatków od środków transportowych zyska tylko 
250 tys. zł. Osoba z publiczności negatywnie oceniła cześć inwestycji m. in., budowę 
ścieżek rowerowych czy utworzenie Muzeum Domu Rodziny Pileckich, co było 
bardzo kosztowne. Dodała, że zakup nieruchomości na ul. Partyzantów wraz z 
istniejącym budynkiem, który został przeznaczony do rozbiórki to również nietrafione 
rozwiązanie generujące ogromne koszty. Szkoła wraz z przedszkolem powinna 
zostać usytuowana na innej działce należącej do Miasta. 

Radny p. Stanisław Mieczysław Równy powiedział, że odłożenie dyskusji na 
listopadową sesję Rady Miasta nie zmieni sytuacji w firmach transportowych. 
Negatywnie ocenił propozycję wzrostu podatków o 15% w czasie kryzysu 
energetycznego. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że jeżeli Wiceprzewodniczący  
p. Krzysztof Laska był za przełożeniem dyskusji w sprawie podniesienia stawek 
podatków to powinien zgłosić wniosek formalny o wykreślenie punktu przed 
przyjęciem porządku obrad, w innym przypadku głosowanie musi się odbyć. 

Radny p. Paweł Pecura zwrócił uwagę, że dyskusja na temat podatków  
i inwestycji realizowanych w mieście była bardzo potrzebna. Szeroka oferta 
kulturowa jest istotnym aspektem życia dla wielu mieszkańców, rezygnacja z dalszej 
kontynuacji programów nie jest dobrym rozwiązaniem. Radny poparł pomysł 
Wiceprzewodniczącego p. Krzysztofa Laski o przełożenie dyskusji. 

Przewodniczący p. Robert Krajewski ogłosił 15 minut przerwy. 

Przerwa.  

Wznowienie obrad. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że obecna sytuacja nie jest 
łatwa dla nikogo. Burmistrz i Rada Miasta zostali wybrani przez mieszkańców w celu 
zapewnienia wysokiego standardu usług publicznych. Nikt nie chce wyłączania 
oświetlenia ulicznego, oświetlenia stadionu, rezygnacji z zajęć Miejskiego Domu 
Kultury i wielu innych usług. Burmistrz podkreślił, że obecny stan rozwoju miasta jest 
zasługą wspólnej pracy, mieszkańcy to szanują i dostrzegają. Pojawiają się również 
głosy krytyczne i w miarę możliwości jest to korygowane. Duże znaczenie na 
kształtowanie się budżetu miasta mają również czynniki zewnętrzne takie jak 
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pandemia COVID czy kryzys energetyczny, co dotyka całe społeczeństwo. Zgodnie z 
przedstawionymi uwagami Burmistrz zaproponował wzrost podatków o 10% 
zgłaszając autopoprawkę i zwrócił się do Rady Miasta o przyjęcie uchwały. 

Osoba z publiczności negatywnie oceniła propozycję wzrostu podatków o 10% 
przedstawioną przez Burmistrza i radnych popierających tę uchwałę.  

Innych głosów w dyskusji nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
kolejne projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Ostrów Mazowiecka z 
autopoprawką 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (12), Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Henryk Wilczewski 

BRAK GŁOSU (1) Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych z autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

 ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (12), Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski 

PRZECIW (8) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Henryk Wilczewski 

BRAK GŁOSU (1) Renata Teresa Trojanowska 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował radnym głosującym za 
przyjęciem uchwał. Podkreślił, że praca na rzecz miasta jest odpowiedzialnym 
zadaniem, zmuszającym do podejmowania wielu trudnych decyzji, z którymi trzeba 
się mierzyć każdego dnia. 

5. Podjęcie uchwał: a) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pożyczki przez Miasto Ostrów Mazowiecka dla Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółki z 
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ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej, b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 
r., c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Ostrów Mazowiecka na lata 2022-2035, d) w sprawie wyrażenia 
zgody na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład 
Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrowi 
Mazowieckiej, e) w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie 
kapitału zakładowego spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
analizowały projekty uchwał wraz z autopoprawkami i je pozytywnie zaopiniowały. 

Wyniki głosowań: 

Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego:   

a) 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujących się”, 
b) 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujących się”, 
c) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”, 
d) 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujących się”, 
e) 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujących się”, 

Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami: 

a) 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
b) 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
c) 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” 
d) 4 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
e) 4 głosy „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska: 

a) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” 
b) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” 
c) 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” 
d) 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
e) 4 głosy „za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy negatywnie ocenił przyjęcie uchwał 
dotyczących podniesienia podatków. Zwrócił uwagę, że życie mieszkańców 
posiadających najniższe emerytury jest i tak bardzo ciężkie, dodatkowe koszty 
wynikające ze wzrostu podatków wpłyną na ich budżet. Przedsiębiorcy w dobie 
kryzysu są również w nieciekawej sytuacji, wiele firm będzie musiało redukować etaty 
i ograniczać koszty. Powiedział, że propozycja podwyższenia kapitału Zakładu 
Gospodarki Komunalnej jest bezzwrotną darowizną z budżetu miasta. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk powiedział, że sytuacja na rynku energetycznym 
jest trudna, ale niezrozumiałe jest finasowanie każdego transportu węgla z budżetu 
miasta. Zakład Gospodarki Komunalnej jest spółką posiadającą dochody ze 
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sprzedaży świadczonych usług. Radny dodał, że zagłosuje za udzielaniem pożyczki 
ZGK, ale bez przedstawienia planu naprawczego nie można przekazywać środków w 
celu podwyższenia kapitału zakładowego. W Zakładzie Gospodarki Komunalnej 
powinny zostać ograniczone wydatki i wprowadzone oszczędności. Radny zwrócił 
uwagę, że pożyczka i dokapitalizowanie ZGK mają zostać pokryte z wolnych 
środków miasta, które obecnie wynoszą 14 mln. zł, a powinny zostać przeznaczone 
na spłatę zaciągniętych zobowiązań. 

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował w imieniu Klubu Niezależni 
Razem, że członkowie będą głosowali za udzieleniem pożyczki Zakładowi 
Gospodarki Komunalnej, natomiast w kwestii podwyższenia kapitału zakładowego 
oczekują przedstawienia programu naprawczego spółki. 

Radny p. Stanisław Dylewski zacytował część wypowiedzi Burmistrza, z której 
wynika, że koszty poniesione przez miasto za odbiór odpadów powinny bilansować 
się z wpływami od mieszkańców. Odczytał również wypowiedź 
Wiceprzewodniczącego p. Krzysztofa Laski: „Małe przedsiębiorstwa są ograniczone 
przez budżet, jaki posiadają. Spółka ZEC nie jest w stanie samodzielnie 
przeprowadzić inwestycji, które są koniecznie. Zakład Gospodarki Komunalnej 
dysponuje potężnym majątkiem, dzięki któremu spółka będzie mogła zaciągać 
zobowiązana i modernizować ciepłownie”. Radny powiedział, że jego zdaniem 
zwiększenie kapitału zakładowego spółki jest bezzwrotnym sponsorowaniem 
przedsiębiorstwa, które miało być inwestorem strategicznym. Zwrócił uwagę, że 
Rada Miasta po likwidacji Zakładu Energetyki Cieplnej powinna otrzymać bilans 
zamknięcia spółki, niestety żadne dokumenty w tej sprawie nie zostały 
przedstawione. Radny powiedział, że w spółce ZEC należało wprowadzić plan 
naprawczy i jako rentowne przedsiębiorstwo włączyć do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej. Radny negatywnie ocenił sposób gospodarowania środkami z budżetu 
miasta przez władze. Dodał, że w Zakładzie Gospodarki Komunalnej zatrudnia się 15 
nowych pracowników rocznie, co kosztuje ok. 700 tys. zł. i są to osoby z „klucza 
partyjnego”. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił uwagę, że jeżeli 
osoby z publiczności chcą zabrać głos powinny się zgłosić i podejść do mikrofonu. 

Pan Hubert Betlejewski przedstawiciel partii Platforma Obywatelska zapytał, 
na jakiej podstawie zwiększa się o 15 liczbę osób zatrudnionych w Zakładzie 
Gospodarki Komunalnej i czy spółka świadczy dodatkowe usługi w zakresie swojej 
działalności. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że Zakład Gospodarki 
Komunalnej jest spółką i działa na zasadach prawa handlowego. Realizuje szeroki 
zakres świadczonych usług zgodnie z obowiązującymi przepisami. Burmistrz zwrócił 
uwagę, że ZGK zatrudnia dużą ilość osób na stanowiskach m.in. kierowcy, 
sortowacza odpadów komunalnych czy pracownika technicznego. Zadawanie pytań 
w kwestii zwiększenia zatrudnienia z spółce, która znacznie zwiększyła swój obrót, 
jest nieodpowiedzialne. 

Pan Hubert Betlejewski przedstawiciel partii Platforma Obywatelska zwrócił się 
z pytaniem ilu z 15 nowych pracowników zatrudnionych zostało na stanowiskach 
obsługi biurowej i co wpłynęło na wzrost obrotu w spółce. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że Zakład Gospodarki 
Komunalnej zarządzany jest profesjonalnie, a o zatrudnieniu pracowników decyduje 
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prezes. Burmistrz negatywnie ocenił postawę Radnych krytykujących 
dokapitalizowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Pani Jolanta Zadroga przedstawicielka Patrii Platforma Obywatelska 
powiedziała, że wszystkie pytania zadawane przez Radnych i osoby z publiczności 
są zasadne. Stwierdziła, że nie podobają się jej personalne ataki Burmistrza w 
stosunku do radnych. Kwestia zatrudnienia i nowe zadania spółek miejskich powinny 
być informacją jawną. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę, że Rada Miasta ma prawo do 
zadawania pytań Burmistrzowi i oczekuje konkretnych odpowiedzi, co znacznie 
ułatwia podejmowanie decyzji podczas głosowania. Dodał, że Zakładem Gospodarki 
Komunalnej kieruje prezes, ale to Rada ma zadecydować o udzieleniu wsparcia 
finansowego spółce o łącznej kwocie 6 mln. zł. Zakład Gospodarki Komunalnej w 
2021 r. osiągnął dochód 1 mln. zł., dodatkowo na amortyzacje posiadała kapitał w 
wysokości 5 mln. zł., a opłaty za energię cieplną wpływają do budżetu cały rok. 

Radny p. Mieczysław Równy negatywnie ocenił finasowanie działalności 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i podnoszenie podatków. Podkreślił, że ucierpią na 
tym mieszkańcy z najniższymi dochodami i emeryci. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska odczytała fragment artykułu Tygodnika 
Ostrołęckiego dot. wyboru członków Zarządu Powiatowego PiS, któremu 
Przewodniczy p. Jerzy Bauer: „ Dnia 19 września w Ostrowi Mazowieckiej w wyniku 
głosowania do Zarządu wybrani zostali (m.in.): Zbigniew Krych, Kazimierz 
Łaszczyński i Urszula Wołosiewicz, Jerzy Bauer…..”,i zwróciła się z pytaniem, gdzie 
obecnie zatrudnione są te osoby. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwracając się do Burmistrza stwierdził, że nie 
podoba mu się złośliwa narracja i napastliwy ton, następnie zacytował: „Nie myl nigdy 
wykształcenia z wychowaniem - Żadna uczelnia nie nauczy Cię szacunku do innych i 
kultury osobistej. To się wynosi z domu.” 

Radny p. Mieczysław Szymalski poparł wypowiedź Radnego p. Jerzego 
Pawluczuka. Informacje o funkcjonowaniu spółek miejskich są niezbędne dla Rady 
Miasta podczas podejmowania uchwał, szczególnie w kwestii udzielania wsparcia 
finansowego. Wszystkich Radnych należy traktować z szacunkiem, a nie krytykować, 
gdy mają odmienne zdanie lub nie popierają propozycji władz miasta. 

Wiceprzewodniczący p. Bogusław Konrad powiedział, że każdą sytuację 
należy oceniać obiektywnie i patrzeć z perspektywy obu stron. Burmistrz bardzo 
często musi mierzyć się w wieloma pomówieniami na swój temat i publicznymi 
atakami w jego kierunku. Wiceprzewodniczący zaapelował o odpowiednie 
zachowanie i opanowanie emocji. 

Pan Hubert Betlejewski zwrócił uwagę, że nie należy utożsamiać osób 
krytykujących działalność Burmistrza z Platformą Obywatelską. Przedstawiciele partii 
zadają pytania w imieniu mieszkańców w kwestii finansów i budżetu miasta. 

Wiceprzewodniczący p. Bogusław Konrad poinformował, że to istotna 
informacja. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk powiedział, że radni nie mają wpływu na 
niestosowne zachowania osób z publiczności. Dodał, że Burmistrz powinien do Rady 
Miasta odnosić się z szacunkiem. 
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer powiedział, że będzie reagował na 
wypowiedzi Radnych i ma prawo do wyrażania własnej opinii. Każdy może ocenić jak 
miasto było zarządzane kiedyś przez poprzednie władze, a jak przez obecne. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że bardzo ciężko 
uczestniczyć w obradach, w których pada tak wiele słów krytyki o zarządzaniu 
miastem. Wszystkie informacje o funkcjonowaniu spółek, sprawozdania, raporty o 
stanie miasta są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej i każdy ma do nich 
dostęp. Wiceprzewodniczący podkreślił, że nie jest członkiem żadnej partii i czuje 
wielką satysfakcję z rozwoju miasta przez ostatnie lata. Podjęto wiele trudnych 
decyzji i dokonano wielu przedsięwzięć dla rozwoju kultury i infrastruktury miejskiej, 
za co niekiedy radni byli oceniani negatywnie. Wiceprzewodniczący zaproponował, 
żeby Radny p. Jerzy Pawluczuk pełniący funkcję Prezesa Spółdzielni Nasz Dom 
pomógł uregulować kwestie prawne kotłowni miejskiej, co pomoże w zapewnieniu 
bezpieczeństwa energetycznego mieszkańcom. Propozycja inwestowania w grunty 
niebędące własnością miasta jest nie do przyjęcia. Wiceprzewodniczący negatywnie 
ocenił zaistniałą sytuację. Odniósł się również do budowy szkoły i przedszkola i 
zwrócił uwagę, że przedsięwzięcie jest realizowane z dofinasowaniem zewnętrznym 
w wysokości ok. 75 % i to ogromy sukces miasta. Dodał, że pod budowę inwestycji 
zakup działki sąsiadującej był niezbędny.  

Pan Hubert Betlejewski powiedział, że popiera budowę chodników i obiektów 
sportowych w mieście. Zwrócił uwagę, że wszystkie środki publiczne należy 
wydawać rozsądnie i odpowiedzialnie, co pomoże uniknąć podnoszenia podatków 
lokalnych. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że jeszcze przed zakupem 
nieruchomości zaproponował powołanie ekspertów w celu sprawdzenia czy, 
istniejący na działce, budynek będzie mógł zostać przeznaczony pod cele oświatowe. 
Niestety nikt tego nie zrobił i teraz obiekt został przeznaczony do rozbiórki, bo nie 
spełnia odpowiednich norm. Radny zwrócił się z pytaniem czy władze miasta 
wiedziały, że budynek będzie rozebrany. Negatywnie ocenił nieumiejętne 
gospodarowanie środkami publicznymi. Radny dodał, że Rada Miasta oczekuje 
informacji i konkretnych odpowiedzi od Burmistrza, a także uczestnictwa w 
posiedzeniach Komisji. 

Innych głosów dyskusji nie było  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 
kolejne projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pożyczki przez Miasto Ostrów Mazowiecka dla Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Ostrowi Mazowieckiej z autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, 
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Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2022 r., z autopoprawką  

Wyniki głosowania: 

 ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski  

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2022-2035 z 
autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski  

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Ostrowi Mazowieckiej z autopoprawką  

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski  

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podwyższenie kapitału zakładowego spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Ostrowi Mazowieckiej z autopoprawką  
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Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (12) Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Edward Zalewski  

PRZECIW (9) Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta 
Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

Przewodniczący p. Robert Krajewski ogłosił 15 minut przerwy. 

Przerwa. 

Wznowienie obrad. 

6. Podjęcie uchwał: a) w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu 
Miasta Ostrów Mazowiecka i zagospodarowania tych odpadów, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz sposób 
świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych, b) w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Ostrów Mazowiecka, c) w 
sprawie dodatkowych usług świadczonych przez gminę w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 
świadczenia oraz wysokości cen za te usługi, d) w sprawie 
powierzenia spółce komunalnej Zakładowi Gospodarki 
Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością, zadania własnego Miasta Ostrów 
Mazowiecka dotyczącego prowadzenia stacjonarnego Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych oraz 
zagospodarowania odpadów pochodzących z Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, e) zmieniająca 
uchwałę w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta 
Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania deklaracji 
za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisje analizowały projekty 
uchwał wraz z autopoprawką i je pozytywnie zaopiniowały. 

Wyniki głosowań: 
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Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego: 

a) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
b) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
c) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
d) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
e) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska: 

a) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
b) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
c) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
d) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 
e) 6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod glosowanie projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Miasta Ostrów 
Mazowiecka i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz sposób świadczenia usług przez punkt selektywnego zbierania odpadów 
komunalnych z autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (2) Waldemar Józef Pałys, Edward Witold Podbielski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Ostrów Mazowiecka z 
autopoprawką 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (2) Waldemar Józef Pałys, Edward Witold Podbielski 
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Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie dodatkowych usług 
świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 
świadczenia oraz wysokości cen za te usługi z autopoprawkami  

Wyniki głosowania:   

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (19) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (2) Waldemar Józef Pałys, Edward Witold Podbielski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie powierzenia spółce 
komunalnej Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Ostrowi Mazowieckiej Spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością, zadania własnego Miasta Ostrów 
Mazowiecka dotyczącego prowadzenia stacjonarnego Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych oraz zagospodarowania odpadów 
pochodzących z Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych z 
autopoprawką  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (2) Waldemar Józef Pałys, Edward Witold Podbielski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 
Miasta Ostrów Mazowiecka oraz warunków i trybu składania deklaracji za 
pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: 

ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski,  Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski  
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BRAK GŁOSU (1) Waldemar Józef Pałys 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnych umów najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi 
Mazowieckiej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno –Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych położonych w Ostrowi 
Mazowieckiej.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (1) Waldemar Józef Pałys 

8. Podjęcie uchwał: a) w sprawie przedłużenia ulic na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka, b) w sprawie nadania nazwy ulicy na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie 
zaopiniowała oba projekty uchwał. 

Wyniki głosowań: 

a) 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”,  
b) 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia ulic na terenie 
miasta Ostrów Mazowiecka,  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
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ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (1) Waldemar Józef Pałys 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (1) Waldemar Józef Pałys 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IV/31/2019 Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 13 lutego 2019 r. w sprawie 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Ostrów 
Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 
IV/31/2019 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 13 lutego 2019 r. w sprawie 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
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Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (1) Waldemar Józef Pałys 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu 
Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 

6 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 
Programu Współpracy Miasta Ostrów Mazowiecka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 
rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA (20) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, 
Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, 
Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, 
Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Stanisław 
Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, 
Edward Zalewski  

BRAK GŁOSU (1) Waldemar Józef Pałys 

11. Sprawozdanie z działalności Spółek, których organem 
założycielskim jest miasto Ostrów Mazowiecka: ZEC, ZGK i TBS 
za okres 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisje zapoznały się ze 
Sprawozdaniami. 

W dyskusji udział wzięli: 

Rady p. Stanisław Dylewski zapytał, kiedy Radzie Miasta zostanie 
przedstawiony plan naprawczy ZGK oraz raport z audytu energetycznego. Dodał, że 
niezrozumiałe jest również zadłużenie Zakładu Energetyki Cieplnej na kwotę ok. 3 
mln. zł. 
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Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bartłomiej Pieńkowski przedstawił 
za pomocą prezentacji multimedialnej działania Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
2021 r. /Prezentacja dołączona do protokołu/ 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego p. Piotr Skłodowski 
przedstawił zakres działalności i zadania realizowane przez Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego w 2021 r. /Prezentacja dołączona do protokołu/ 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił się z pytaniem do Prezesa Zakładu 
Gospodarki Komunalnej, ilu konkretnie pracowników biurowych zatrudnia spółka i czy 
planowane osiągnięcie zysków w kwocie 340 tys. zł. w 2022 r. uwzględnia również 
zyski Zakładu Energetyki Cieplnej. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bartłomiej Pieńkowski 
poinformował, że zatrudnionych łącznie jest 42 pracowników biurowych, a zyski 
spółki szacowane były bez zakładu Energetyki Cieplnej. Spółki formalnie są 
połączone od dwóch tygodni i wszelkie dane zostaną przedstawione po kompletnych 
analizach komisji. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy dokonano większych zakupów ze 
środków przeznaczonych na odtwarzanie majątku spółki ZGK i na co konkretnie 
zostaną przeznaczone środki przekazane od Miasta. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bartłomiej Pieńkowski powiedział, 
że zakupiony został nowy samochód WUKO za kwotę ok. 1250000 zł. brutto., a 
środki z budżetu miasta zasilą wydatki bieżące spółki /zakup węgla/ 

Radny p. Mieczysław Stanisław Równy zapytał Prezesa Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego, jakie usługi wykonują firmy zewnętrzne dla spółki i jaka 
jest struktura majątkowa w kwocie 5 mln. zł. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego p. Piotr Skłodowski 
poinformował, że firmy zewnętrze zajmują się konserwacją instalacji elektrycznych i 
utrzymaniem czystości. W skład majątku spółki wchodzą nieruchomości na ul. 
Kościuszki i ul. Przyjaźni jak również wszystkie środki trwałe stanowiące majątek 
spółki. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał, jakie są zaległości w opłatach 
czynszowych z najmu lokali komunalnych i socjalnych oraz czy są prowadzone 
postępowania windykacyjne. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego p. Piotr Skłodowski 
poinformował, że są to łącznie zaległości w kwocie ok. 400 tys. zł. Dodatkowo trzeba 
wziąć pod uwagę, że przez okres pandemii komornicy nie mieli możliwości 
prowadzenia postępowań egzekucyjnych. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał ilu lokatorów zamieszkuje w budynkach  
przeznaczonych do wyburzenia. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego p. Piotr Skłodowski 
poinformował, że obecnie zajmowany jest jeden lokal. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że podczas obrad Komisji zostały 
przedstawione informacje o eksmisji lokatorów z 12 lokali komunalnych i socjalnych z 
powodu złego stanu technicznego. Na ul. Wołodyjowskiego powstaje nowy budynek 
socjalny, w którym będzie 27 mieszkań, a obecnie na lokal oczekuje ok. 79 osób. 
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Radny zapytał, w jaki sposób planowane jest zapewnienie miejsca zamieszkania 
pozostałym oczekującym. 

Zastępca Burmistrza p. Daniel Choinka poinformował, że do procedury 
przydziału mieszkań zostanie powołana komisja. 

Radny Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że w mieście brakuje bardzo dużo 
mieszkań socjalnych i komunalnych. Program Partii PiS przewidywał 100 tysięcy 
nowych mieszkań, niestety nie zostało to zrealizowane. W mieście jest duża liczba 
osób, które stać na zakup własnego mieszkania lub wybudowanie domu, ale trzeba 
również dostrzec problem osób najuboższych i starać się pomóc. 

Zastępca Burmistrza p. Daniel Choinka powiedział, że w celu otrzymania 
mieszkania trzeba spełnić niezbędne wymagania i jednym z nich jest kryterium 
dochodowe w przeliczeniu na jednego członka rodziny. Miasto nie jest w stanie 
zapewnić wszystkim mieszkańcom mieszkań dostępu do mieszkań socjalnych. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska zapytała czy sytuacja odprowadzania ścieków 
z mleczarni jest odpowiednio kontrolowana i dlaczego w mieście dalej pojawia się 
nieprzyjemny zapach. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bartłomiej Pieńkowski 
poinformował, że sytuacja i tak zacznie się polepszyła, ZGK stale współpracuje z 
Mleczarnią. Dyrekcja zapewnia o realizacji ogromnych inwestycji, które mają 
rozwiązać problem. 

Wiceprzewodniczący p. Krzysztof Laska zapytał czy po ciągłych awariach w 
zakładzie mleczarskim Powiatowa Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna i Wojewódzki 
Inspektor Ochrony Środowiska podjęły wzmożone działania w związku z zaistniałą 
sytuacją; jaki poziom obecnie osiąga miasto w segregacji odpadów. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bartłomiej Pieńkowski powiedział, 
że miasto nie ponosi kar finansowych z tytułu przekroczenia ilości odpadów 
niesegregowanych. Zakład Gospodarki Komunalnej jest w stałej współpracy z 
Wojewódzkim Inspektorem Środowiska. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
sprawozdania przyjęła. 

12. Informacja o realizacji budżetu miasta za okres 6 miesięcy 
2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisje zapoznały się z 
informacją. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zwrócił się z pytaniem, na jakim etapie są 
procedury dalszej budowy ul. Małkińskiej. 

Radna p. Jolanta Kwiatkowska powiedziała, że 20 października 2022 r. ma 
odbyć się otwarcie ofert dotyczących wykonania nawierzchni utwardzonej na odcinku 
miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
przyjęła informację. 
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13. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 
2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisje 
zapoznały się z informacją. 

Brak głosów w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 
stwierdził, że informacja został przyjęta. 

14. Informacje: a) z działalności Burmistrza Miasta w okresie 
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, b) 
Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że informacje zostały 
przyjęte. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny p. Paweł Pecura zaprosił na spektakl teatralny z okazji obchodów dnia 
11 listopada pt.: „Do hymnu powstań” na hali Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
o godzinie 19.00. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej p. Bartłomiej Pieńkowski podziękował 
Radzie Miasta za poparcie uchwał dot. wsparcia finansowego spółki ZGK. 

16. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że porządek 
obrad 41 - ej  sesji Rady Miasta został wyczerpany. Podziękował za aktywny udział w 
obradach sesji, na tym zamykam obrady 41 - ej sesji Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta 

 /-/ Robert Krajewski  

Przygotowała: 

Olga Gumiężna - Pomoc Administracyjna 

Izabela Rejniak – Kierownik Biura Rady  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl Przebieg sesji zawiera nagranie dostępne na stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Urzędu Miasta Ostrów Mazowiecka. Nagranie - Miasto Ostrów Mazowiecka (ostrowmaz.pl) 

http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=199588

